
P  R O T O K Ó Ł  

z XVI  Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 20 czerwca 2012r. 

 

 Zagadnienia:  

 

 

1. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

2. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

5. Nadanie nazw urzędowych ulicom w miejscowościach Baby, Jacków i Widzówek. 

6. Zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Kruszynie za 2011r. 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2011 rok. 

8. Udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy. 

9. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2012 rok.  

10. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Kruszyna. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Kruszyna. 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

 

 XVI/93/12 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków, 

 XVI/94/12 w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w miejscowości Baby, 

 XVI/95/12 w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w miejscowości Jacków, 

 XVI/96/12 w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w miejscowości Widzówek, 

  XVI/97/12 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kruszynie za 2011 rok, 

 XVI/98/12 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok, 

 XVI/99/12 W sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kruszyna absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2011 rok, 

 XVI/100/12 wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2012r, 

 XVI/101/12 wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kruszyna, 

 XVI/102/12w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów w Gminie Kruszyna, 

 XVI/103/12 w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania nagród dla uzdolnionych 

uczniów w Gminie Kruszyna, 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół nr 16/2012 

z XVI Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 20 czerwca 2012r. w sali nr 3 Urzędu 

Gminy Kruszyna  w godz. od 10.00 – 12.30 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Radny Marian Klekot. 

Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 

Radnych obecnych – 15 

W obradach Sesji udział biorą: 

1/ Wójt Gminy - Pani Jadwiga Zawadzka 

2/Zastępca Skarbnika Gminy  - Pani Olga Koćwin 

4/ Sekretarz Gminy  - Pani Małgorzata Wierzbicka 

5/ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Iwona Organka 

6/ Radny Rady Powiatu – Bogusław Mielczarek 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

8. Nadanie nazw urzędowych ulicom w miejscowościach Baby, Jacków i Widzówek. 

9. Zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Kruszynie za 2011r. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2011 rok. 

11. Udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy. 

12. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2012 rok.  

13. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Kruszyna. 

13A.Przyjęcie „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów w 

Gminie Kruszyna”  

 13B. Przyjęcie regulaminu przyznawania nagród dla uzdolnionych uczniów w gminie 

Kruszyna.  

14. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Kruszyna. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad  XVI  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 

 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

Otwarcia obrad XVI Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marian Klekot  witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że 

w obradach Sesji uczestniczy 15  radnych, czyli 100 % składu osobowego Rady. 

                                               ( lista obecności w załączeniu) 



 

2 .Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

 

Projekt porządku obrad został Radnym przesłany. Przewodniczący proponuje wprowadzić 

następujące zmiany: 

Pkt.13A -  Przyjęcie „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów w 

Gminie Kruszyna”   - w wyniku głosowania 15 głosami „za”  punkt przyjęty do realizacji,  

Pkt.13B – Przyjęcie regulaminu przyznawania nagród dla uzdolnionych uczniów w gminie 

Kruszyna - w wyniku głosowania 15 głosami „za”  punkt przyjęty do realizacji,  

Pkt.13C – Rozpatrzenie wezwania do usunięcia naruszenia prawa  uchwała Rady Gminy – 

wynik głosowania 7 głosów „za” i 8 głosów „przeciw”. Wobec powyższego punkt nie 

przyjęty do realizacji. 

Następnie Przewodniczący zwraca się z zapytaniem czy będą uwagi do proponowanego 

porządku . Uwag nie zgłoszono w związku z czym  Przewodniczący zarządza głosowanie. 

W drodze głosowania, porządek obrad Sesji przyjęto do realizacji 9 głosami „za”, 5 głosami 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

                                     ( porządek obrad podano wyżej ) 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej  sesji nie wniesiono uwag i 

wnioskuje o przyjęcie   protokołu bez odczytywania. 

W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie, tj.  15 głosami „za. 

 

4.Sprawozdanie z działalności Wójta. 

 

 W dniu 18.06.2012r. uczestniczyłam w spotkaniu z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad. Tematem spotkania była budowa autostrady na odcinku 

przebiegającym przez teren naszej gminy,  

 z okazji Dnia Samorządowca uczestniczyłam w spotkaniu zorganizowanym przez Kancelarię 

Prezydenta, 

 Z okazji dnia strażaka w dniu 6.05.br. odbyła się gminna uroczystość z udziałem członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych, 

 W dniu 9.05.br. odbyło się walne zebranie członków Razem na Wyżyny podczas którego 

wybrano władze stowarzyszenia,  

 W dniu 17.06.br odbył się świętojański przegląd orkiestr dętych w którym nasza orkiestra 

zajęła 3 miejsce, 

 Odebrano w dniu 28.05.2012 r. zadanie p.n. „Remont placu przedcmentarnego w 

miejscowości Kruszyna” realizowane przez PRDM MYSZKÓW. Końcowa wartość zadania 

wraz z robotami dodatkowymi wyniosła 156.423zł 

 Odebrano w dniu 04.06.2012 r. zadanie p.n. „Remont na cele kulturalno – społeczne 

pomieszczeń w remizie strażackiej w Widzowie” realizowane przez Przedsiębiorstwo 

Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „FILAR.” Końcowa wartość zadania wyniosła 

97.887zł  

 Zabudowano elektroniczny licznik energii elektrycznej w skrzynce zlokalizowanej na parterze 

budynku strażnicy OSP Widzów. Do licznika podłączono pomieszczenia remontowane w 

roku bieżącym, a znajdujące się na parterze, 

 Podpisano w dniu 04.05.2012 r. umowę z „INSTAL-LUX” Firma Usługowa, Instalatorstwo 

Elektryczne i Ogólnobudowlane z siedzibą w Kamienicy na realizację zadania p.n. 



„Rozbudowa sieci i urządzeń energetycznych dla potrzeb oświetlenia drogowego na terenie 

gminy Kruszyna”. Wartość zadania 58.450zł.   

 Podpisano w dniu 17.04.2012 r. umowę z „ROBISYSTEM” Biuro Techniczno Handlowe 

Robert Drzazga  na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania p.n. 

„Rozbudowa oraz przebudowa wolnostojącego garażu strażnicy OSP Kruszyna”. Koszt 

dokumentacji 11.685 zł, termin realizacji do dnia 17.10.2012 r. 

 Zlecono opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania p.n. 

„Przebudowa odwodnienia ulicy Krótkiej w miejscowości Lgota Mała”. Koszt opracowania 

9.840 zł.  Termin realizacji 21.12.2012 r. 

 Przeprowadzono postępowanie na sprzedaż i dostawę sprzętu sportowego z przeznaczeniem 

na wyposażenie świetlicy wiejskiej w miejscowości Jacków. Oferty złożyło 6 firm. 

Najkorzystniejszą ofertę z ofert przedstawiła  firma FINNER POLSKA Markiewicz Paweł– 

cena sprzętu wraz z dostawą 23.500zł,  

 Trwa postepowanie na dostawę i montaż urządzeń zabawowych dla miejscowości Łęg oraz 

Widzówek, 

 Przeprowadzono postępowanie na dostawę węgla kamiennego do placówek zarządzanych 

przez gminę.  Najkorzystniejszą ofertę złożył Transport Towarowy Handel Opałem Mirosław 

Stasiak oferujący: 

- sortyment miał za cenę 430,50 zł brutto  

- sortyment kostka za cenę 713,40 zł brutto  

- sortyment EKO-groszek za cenę 615,00 zł brutto  

 Otrzymano od Urzędu Marszałkowskiego zgodnie z wnioskiem o płatność końcową zwrot 

środków finansowych  z  zadania p.n. „Rozbudowa sieci kanalizacji w gminie Kruszyna 

obejmująca miejscowości Jacków, Baby – etap I wraz z montażem prasy do odwadniania 

osadu”, 

 Przystąpiono do realizacji zadań zaplanowanych w ramach środków funduszu sołeckiego, 

 Dokonano naprawy dróg o nawierzchniach bitumicznych,  

 Dokonano naprawy nawierzchni dróg żużlowych, 

 Dokonano wymiany kolejnych wodomierzy, 

 Dokonano sprzedaży działki budowalnej w Kruszynie. 

 

5.Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady przedstawia informację o realizacji interpelacji i wniosków 

zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej Sesji. 

Uwag nie wniesiono. 

 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 
 

Radny Henryk Kowalski  

 Wybudować wodociąg gminny do Kolonii Bogusławice, 

 Podjąć działania mające na celu budowę chodnika w kierunku Bogusławic do DK-91, 

 

Radny Marek Kruk 

 Czy została zgłoszona reklamacja w sprawie naprawy drogi wykonanej w ramach 

środków z FOGRU? 

 Wykonać naprawę nawierzchni drogi  gminnej w kierunku Saternusa, 

 Udrożnić rów odbierający wody z drogi gminnej przez Widzówek, 



 co będzie z projektami na oświetlenie, którym upływa termin ważności? 

 

Radna Joanna Zasępa 

 czy Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad podaje jakieś konkretne 

argumenty przemawiające za tym, że nie będzie zjazdu z DK-1 ani budowy drogi 

serwisowej? 

 Skierować pismo do GS SCH w Kłomnicach z prośbą o uporządkowanie terenu wokół 

pawilonu handlowego, 

 Obciąć żywopłot wokół stawu na tzw.Mokraczu, 

 

Radny Adam Musiał 

 Podjąć działania mające na celu przebudowę odwodnienie skrzyżowania ulicy 

Słonecznej i Żwirki i Wigury zadeklarowanego wcześniej przez PZD w Częstochowie, 

 Przeanalizować możliwość  przewozu mieszkańców na terenie gminy, 

 Zdjąć zawyżone pobocza wzdłuż ul.Antoniowskiej -  na odcinku drogi powiatowej, 

 Uzupełnić ubytki w drodze w nawierzchni ulic Łąkowa i Mokra, 

 

Radna Anna Kosela 

 usunąć pobocza wzdłuż ul.Antoniowskiej - na odcinku drogi gminnej, 

 sprawdzić działanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Jacków, ponieważ w dniu 

dzisiejszym święcą się lampy, 

 

Radna Wiesława Domagała  

 Wykonać konserwację urządzeń na placu zabaw w Lgocie Małej, 

 Nadać nazwę ulicy wzdłuż placu zabaw, 

 Wybudować punkty świetlne przy placu zabaw, 

 Dlaczego gmina nie przystąpiła do realizacji wniosku, skoro otrzymałam pozytywną 

odpowiedź? 

 

Radny Mariusz Dobrakowski 

 Przywrócić oświetlenie przy dojściu do peronów na przystanek PKP, 

 Dobudować punkty świetlne przy ul.Zachodniej, 

 Ponawia wniosek o zamontowanie lustra  przy ul.Dworcowej, 

 

Radny Roman Kołaczkowski 

 Zgłasza awarie oświetlenia ulicznego przy drodze do przystanku PKP w Jackowie, 

 

Radny Paweł Łapeta 

 Zaplanować w projekcie budżetu na następny rok budowę trzech punktów świetlnych 

na drodze gminnej w kierunku P.Kaleta, 

 

Radny Józef Wąsikiewicz 

 Udrożnić rów wzdłuż ul.Długiej, 

Sołtys wsi Łęg Tomasz Kucharski 

 Wniosek o wykoszenie poboczy dróg gminnych i powiatowych, 

 Podjąć działania w celu udrożnienia rowu w kompleksie Żory, w którym bobry 

wybudowały tamy,  



 Dokończyć budowę nawierzchni drogi powiatowej  pomiędzy Łęgiem a 

Szczepocicami, 

 

Sołtys wsi Baby Tadeusz Łapeta 

 W przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć środki na wykonanie rowu 

odwadniającego, 

 

Sołtys wsi Pieńki Szczepockie Grzegorz Pokora 

 Zgłasza wniosek w sprawie budowy placu zabaw, 

 Odnowić tablice na pomniku, 

 Dowieść żużla oraz wykosić pobocza wzdłuż drogi w kierunku lasu, 

 

Sołtys wsi Wikłów Kamil Cichy 

 Podjąć próby zmiany boiska sportowego w Wikłowie na boisko do piłki plażowej, 

Sołtys wsi Lgota Mała Henryk Domagała 

 Udrożnić rów melioracyjny od stawu w kierunku zachodnim bądź zobowiązać do tego 

właścicieli nieruchomości przyległych do wnioskowanego rowu, 

 Ponawia wniosek o udrożnienie przepustu w ciągu ul.Szkolnej, 

 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Rady zwraca się z zapytaniem czy będą uwagi na projektu uchwały? Głosów 

do dyskusji nie zgłoszono. W drodze głosowania uchwała przyjęta zostaje jednogłośnie tj.15 

głosami „za” 

/Uchwała Nr XVI/93/12  w załączeniu/ 

 

8.Nadanie nazw urzędowych ulicom w miejscowościach Baby, Jacków i Widzówek. 

Przewodniczący informuje, że projekty uchwal analizowane były na posiedzeniach 

wszystkich komisji Rady Gminy. Uwag nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący kolejno 

odczytuje projekty uchwał i zarządza głosowanie. Wszystkie uchwały przyjęte jednogłośnie 

tj. 15 głosami „za” 

/Uchwała Nr XVI/94/12  w załączeniu/ 

/Uchwała Nr XVI/95/12  w załączeniu/ 

/Uchwała Nr XVI/96/12  w załączeniu/ 

 

 

Ad.pkt.9 Zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kruszynie za 2011r 

 

Kolejny temat dotyczący zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej 

Biblioteki  Publicznej w Kruszynie analizowany był przez wszystkie Komisje Rady. 

Przewodniczący zwraca się z zapytaniem czy będą uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały.  Uwag i propozycji nie zgłoszono w związku z czym Przewodniczący odczytuje 

projekt uchwały, która w wyniku głosowania przyjęta zostaje 15 głosami „za” 

 

/Uchwała Nr XVI/97/12  w załączeniu/ 



Ad.pkt.10 Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2011r. 

 

Sprawozdanie finansowe gminy za 2011r, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 

ubiegły rok oraz informacja o stanie mienia komunalnego gminy analizowane były na 

posiedzeniach komisji. Przewodniczący zwraca się z zapytaniem czy będą głosy do dyskusji. 

Uwag i propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący odczytuje projekt uchwały, po czym w 

drodze głosowania uchwała przyjęta zostaje jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 

 

/Uchwała Nr XVI/98/12  w załączeniu/ 

 

Ad.pkt.11  Udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu to 

zasadniczy temat dzisiejszej Sesji. 

Aby Rada mogła podjąć uchwałę winna zapoznać się z następującymi materiałami: 

 sprawozdaniem Wójta o wykonaniu budżetu, sprawozdaniem finansowym oraz  

informacją o stanie mienia komunalnego, / które zostało przyjęte uchwała w 

poprzednim punkcie/ 

Ponadto: 

  Opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu i wnioskiem tej Komisji 

dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, 

 Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłożonego przez Wójta 

Gminy sprawozdania z wykonania budżetu za 2011r., 

 Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

 

Sprawozdania powyższe  w części tabelarycznej i opisowej złożone zostało przez Wójta do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w celu uzyskania opinii.  

Opinia taka wpłynęła w dniu 17 kwietnia br./Przewodniczący odczytuje treść opinii/ 

Zgodnie z art.18a ustawy o samorządzie gminnym, sprawozdanie rozpatrzyła Komisja 

Rewizyjna na swym posiedzeniu w dniu  7 maja 2012r. występując z wnioskiem do Rady 

Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu.  

Wniosek ten Komisja przedłożyła także do zaopiniowania Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w Katowicach. Przewodniczący prosi radnego Mariusz Dobrakowskiego Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej o przedstawienie wniosku Komisji. Następnie Przewodniczący Rady 

odczytuje  opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Nadmieniam także, iż sprawozdanie analizowała Komisja Gospodarki i Mienia, której zakres 

obejmuje całokształt gospodarki finansowej gminy. Przewodniczący oddaje głos 

Przewodniczącemu  Komisji – Radnemu  Józefowi Wąsikiewicz w celu przedłożenia    

stanowiska Komisji /opinia w załączeniu/. 

 

Następnie Przewodniczący Rady  zwraca się z zapytaniem – czy będą głosy do dyskusji w 

przedmiotowym temacie.  Uwag i propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący odczytuje projekt uchwały, która w wyniku głosowania przyjęta zostaje 

jednogłośnie tj 15 głosami „za” / podczas głosowania na sali obecnych 15 radnych/ 

 

/Uchwała Nr XVI/99/12  w załączeniu/ 



Ad.pkt.12 Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2012 rok.  

 

Przewodniczący informuje, że zmiany do budżetu szczegółowo analizowane były na  

posiedzeniach wszystkich Komisji Rady a Komisja Gospodarki i Mienia wydała pozytywną 

opinię. Zapytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący odczytuje projekt uchwały, która w wyniku głosowania przyjęta zostaje 

jednogłośnie tj. 15 głosami „za”  

 

/Uchwała Nr XVI/100/12  w załączeniu/ 

 

Ad.pkt.13 Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna.  

 

Kolejna uchwała to projekt wprowadzenia  zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kruszyna. Przewodniczący wyjaśnia, że temat szczegółowo analizowały był na 

posiedzeniach komisji po czym przedkłada pod głosowanie projekt uchwały. Wynik 

głosowania 15 głosami „za”. 

 

/Uchwała Nr XVI/101/12  w załączeniu/ 

 

 

14.Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Kruszyna. 

Przewodniczący wyjaśnia, że ocena zasobów analizowana była na komisjach. 

Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku którego informacja powyższa przyjęta 

została jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 

 

15.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

W odpowiedzi na wnioski Pani Wójt wyjaśniła co następuje: 

 wnioski takie jak: budowa sieci wodociągowej i  budowa chodnika będą traktowane jako 

wnioski do budżetu na rok przyszły, 

 naprawa nawierzchni drogi w kierunku Rybakówki jest jak najbardziej zasadna oraz do 

wykonania, 

 w sprawie budowy drogi na odcinku od Saternusa w kierunku DK-1 w ubiegłym roku 

odbyło się spotkanie z Wójt Gminy Ładzice jednak nie przyniosło oczekiwanych 

efektów. Temat zostanie podjęty ponownie w roku bieżącym. 

 projekt przebiegu autostrady oparty jest na podstawie decyzji lokalizacyjnej wydanej w 

2002r, która jest decyzja ostateczną. W związku z powyższym nasze wnioski nie będą 

uwzględnione, 

 prowadzone były rozmowy z Prezesem GS „GSCH” w sprawie przebudowy budynku. Z 

uwagi na brak środków finansowych działania nie zostaną podjęte, 

 uporządkowanie terenu na tzw. Mokraczu należy do dzierżawcy terenu. W związku z 

powyższym podejmiemy rozmowy z kołem rybackim, 

 odwodnienie skrzyżowania ulic Słonecznej i Żwirki i Wigury wymaga zabezpieczenia 

środków finansowych, których aktualnie nie posiadamy,  

 temat obsługi przewozu mieszkańców gminy zostanie ponownie podjęty, 

 wniosek o zebranie poboczy wzdłuż ulicy Antoniowskiej zostanie podjęty w przypadku 

wygospodarowania środków finansowych, 

 malowanie sprzętu na placu zabaw zaplanowane zostanie na rok następny, 



 wzdłuż drogi gminnej nad stawem brak jest jakiejkolwiek zabudowy w związku z czym 

nadanie nazwy jest bezzasadne, 

 wniosek w sprawie budowy punktów świetlnych przyjęty zostanie do projektu budżetu na 

rok następny, 

 podejmiemy działania w sprawie przywrócenia oświetlenia przy dworcu PKP, 

 wniosek w sprawie budowy oświetlenia przy ul.Zachodniej potraktowany zostanie jako 

wniosek do przyszłorocznego budżetu, 

 kolejny wniosek w sprawie dobudowy punktów świetlnych we wsi Baby zostanie 

przyjęty jako wniosek do budżetu na następny rok, 

 w przypadku wygospodarowania środków finansowych podejmiemy działania w sprawie 

budowy placu zabaw w Pieńkach Szczepockich, 

 odnowienie tablicy na pomniku w Pieńkach Szczepockich jest zasadne i temat zostanie 

rozważony, 

 nie posiadamy w budżecie gminy środków finansowych przeznaczonych na budowę  

boiska do piłki plażowej, działania takie może podjąć lokalna społeczność. 

 

 

Na kolejne wnioski odpowiedzi udzielił Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki 

Komunalnej P.Zbigniew Zasępa: 

 sprawa reklamacji zgłoszona została telefonicznie do wykonawcy, w przypadku braku 

reakcji skierujemy pismo w przedmiotowej sprawie,  

 podjęte zostaną działania w sprawie udrożnienia rowu w Widzówku, 

 wnioski dotyczące dróg powiatowych zostaną przekazane zgodnie z właściwością, 

 wniosek w sprawie zamontowania lustra przy ul.Dworcowej jest zasadny, jednak z uwagi 

na brak środków finansowych jego zakup został wstrzymany, 

 informacja w sprawie awarii oświetlenia przy drodze do przystanku PKP w Jackowie 

przekazana zostanie podmiotowi świadczącemu usługi w zakresie oświetlenia, 

 koszenie poboczy dróg gminnych zaplanowane jest od dnia dzisiejszego,  

 odnośnie tam budowanych przez bobry, proponujemy zdemontować przepusty i być może 

takie działania  przyniosą efekty, 

 odcinek rowu w miejscowości Lgota Mała zostanie oczyszczony w ramach bieżącego 

utrzymania dróg, 

 w sprawie oczyszczenia i odwodnienia rowów przydrożnych w miejscowości Teklinów 

podejmiemy działania po przeanalizowaniu naszych środków finansowych. 

 

16.Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Arkadiusz Wróbel – czy w sprawie płatności boiska Orlik zapadły już nowe decyzje? 

Radny Mariusz Dobrakowski – poinformował, że temat badała Komisja Rewizyjna. Nadal 

oczekujemy na stanowisko Sądu. 

Radna Wanda Krawczyk – zwraca się do Komisji Rewizyjnej o zbadanie sposobu realizacji 

wniosku dotyczącego zabudowy rowu w Lgocie Małej. 

Wójt Gminy wyjaśniła, że w tej sprawie zwołana została Komisja na której podjęto decyzje w 

sprawie opracowania koncepcji, która następnie została zmieniona. W związku z tym termin 

realizacji wniosku został wydłużony. 

 

Dodatkowo Wójt poinformowała, że na terenie gminy pojawiły się   pogłoski w sprawie 

finansowania orkiestry oraz wyjaśniła, iż z środków  budżetu gminy ubogie wynagrodzenie 

otrzymuje tylko kapelmistrz.  



 

 

17.Zamknięcie obrad  XVI Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 

obrady XVI Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Protokół sporządziła: 

Grażyna Olczyk 

 

 


